



HSBC Bank Canada

## Withdrawal Request for International Student Program (SPP&SDS)

Date:

<b>Personal Details</b>	
First Name:	Last Name:
Canada Limited Chequing Account:	
Guaranteed Investment Certificate (GIC) Account Number:	
File Number on the Refusal Letter: S	
<b>Contact Information</b>	
Address:	
E-mail:	Phone:
<b>Chinese Bank Information for Receiving Wire Payment</b>	
Name (must be the name of the account holder):	
Bank Account Number in China:	
Bank Address:	
SWIFT Code:	

## Your Agreement With HSBC

- You confirm that the information you have provided is true and complete.
- You authorize HSBC Bank Canada to send your Withdrawal Confirmation to the email address that was originally provided to us on the Program Application.
- You confirm the account provided under the section *Chinese Bank Information for Wire Payment* is your HSBC (China) account under your name, from which you originally wired \$10,300 CAD.
- You authorize HSBC Bank Canada to close your HSBC Performance Chequing-Limited Account and/or GIC provided in the application and wire the balance in these accounts less any applicable fees to the bank account of HSBC (China) under your name.
- You accept that any fees, including foreign exchange related and/or other wire charges/fees arising from the refund are not the responsibility of HSBC Bank Canada or HSBC (China), and will be paid by you.
- You confirm that the \$200 administrative fee is non-refundable and only the balance of the \$100 additional deposit after deductions for of miscellaneous fees such as wire fees before arriving in Canada will be returned.
- You authorize HSBC Bank Canada, on approval of the withdrawal request, to either cancel the automatic renewal instructions on the GIC or cancel the GIC after it is renewed, as we deem appropriate. If we cancel the automatic renewal instructions on the GIC, no interest will be paid after the maturity date. If we cancel the GIC after it is renewed, no interest will be paid on the cancelled GIC from the date of renewal. In both cases, you authorize HSBC Bank Canada, on maturity or cancellation of the GIC, to pay the amounts in your GIC to your chequing account.
- You authorise HSBC Bank Canada to wire the funds back to the account you provided.

## Terms and Conditions

### 1. Definitions

- a. **"GIC"** means a 60-day non-redeemable Guaranteed Investment Certificate
- b. **"Canadian Embassy"** means Canadian diplomatic missions in Commonwealth means Canadian diplomatic missions in Commonwealth States, equivalent of embassies in Non-Commonwealth States.
- c. **"HSBC Bank Canada"** means HSBC Bank Canada and its subsidiaries.
- d. **"HSBC (China)"** means HSBC Bank (China) Company Limited
- e. **"Program"** means International Student Program (SPP&SDS).
- f. **"SPP"** means Student Partners Program, details at [www.cic.gc.ca/english/pdf/kits/forms/imm5843e.pdf](http://www.cic.gc.ca/english/pdf/kits/forms/imm5843e.pdf).
- g. **"SDS"** means Study Direct Stream, details at [www.cic.gc.ca/english/pdf/kits/forms/imm5843e.pdf](http://www.cic.gc.ca/english/pdf/kits/forms/imm5843e.pdf).
- h. **"Program Fees"** means \$200 CAD administrative fee charged for the Program and \$100 CAD additional deposit to cover any fees charged to your Chequing Account (listed in the [service charge brochure](#)). The Program Fees are required to be transferred with the \$10,000 CAD principle through wire transfer from your account at HSBC (China). Any unused portion of the \$100 CAD additional deposit will remain in your Chequing Account and is available after you open the GIC in Canada.
- i. **"Withdrawal Application Form"** means a form to provide necessary information to process customers' withdrawal

## 2. Withdrawal Policy and Process

### a. Conditions

Program withdrawal can only be processed when

- (i) Your study permit application has been denied; or
- (ii) You have withdrawn from a SPP/SDS participating University/College.

In order to request a withdrawal, HSBC (Canada) will require you to email the following documents:

- (i) Applicant's refusal or withdrawal letter as provided by the Canadian Embassy
- (ii) A completed Withdrawal Application Form

### b. Process

- (i) The withdrawal process may take up to 8 weeks from the date the correctly completed withdrawal request is received at HSBC (Canada). If there are any corrections required, the withdrawal will be delayed.
- (ii) You need to complete and sign the ISP Withdrawal Application Form. The completed form must be sent to [isp\\_sppsds@hsbc.ca](mailto:isp_sppsds@hsbc.ca) with the required documents referenced above. The subject of the email should be: ISP Withdrawal Application.
- (iii) Once HSBC Bank Canada has confirmed the withdrawal eligibility, funds will be returned to you and the related accounts will be closed.

Note: Funds are returned to your HSBC (China) account from where you originally sent the funds to us.

- (iv) It is your responsibility to cover all additional withdrawal fees (i.e. wire transfers). Wire transfer fees from Canada are outlined in our [service charge brochure](#) at [hsbc.ca/documents](http://hsbc.ca/documents).

**3. Amendments.** The Withdrawal Policy may be amended, extended or cancelled at the sole discretion of HSBC at any time with 3 months prior notice.

**4. Right to Terminate.** HSBC Bank Canada reserves the right to terminate the International Student Program or change any and all terms and conditions at any time with 6 months prior notice; and to refuse or terminate any individual's participation in this offer.

5. If you have any questions about the withdrawal process, please email us at [isp\\_sppsds@hsbc.ca](mailto:isp_sppsds@hsbc.ca).

I certify that I have read and agree to the statement above.

\_\_\_\_\_  
Signature

\_\_\_\_\_  
Date

## 国际留学生计划 (SPP&SDS) “退出计划申请表”

日期:

个人资料	
名 (英文或拼音):	姓 (英文或拼音):
加拿大基本支票账户:	
保证投资证 (GIC) 账号:	
拒签信档案号: S	
联系信息	
住宅地址:	
电子邮件:	电话:
中国银行信息 (用于收取电汇)	
姓名 (必须为账户所有者姓名):	
中国汇丰账号:	
银行地址:	
银行国际代码:	

## 您与汇丰的协议：

- 您确认所提供的资料真实和完整。
- 您授权加拿大汇丰银行将您的“退出计划确认函”发送到您原先于“计划申请表”上所提供的电邮地址。
- 您确认在“中国的银行电汇资料”一栏所提供的账户，是您名下的中国汇丰账户，而您原先由该账户电汇过\$10,300加元。
- 您授权加拿大汇丰银行关闭您在申请表上提供的汇丰利来支票基本账户及/或GIC，并将扣除所有相关费用后的结余，电汇至您名下的中国汇丰账户。
- 您同意加拿大汇丰银行或中国汇丰无需负责支付任何费用，包括外汇交易的相关费用及/或由退款所产生的其他电汇收费/费用，而这些费用会由您支付。
- 您确认\$200行政费为不可退款的费用，此外，只有\$100附加押金在扣除杂项费用（例如抵达加拿大之前的电汇费）之后，才会将余款退回给您。
- “退出计划申请表”获批准之后，加拿大汇丰银行便会获得您的授权，取消GIC的自动续约指示，或取消已续约的GIC（按照我们认为合适的情况处理）。如果我们取消GIC的自动续约指示，该GIC于到期日之后将不会获发利息。如果我们取消已续约的GIC，该GIC于续约日起将不会获发利息。在上述两种情况下，加拿大汇丰银行均获得您的授权，将到期或取消的GIC款项转到您的支票账户。
- 您授权加拿大汇丰银行以电汇将款项退回您提供的账户。

## 条款及条件

### 1. 定义

- a. “**GIC**”是指60天期不可提早兑现的保证投资证。
- b. “**加拿大大使馆**”是指加拿大在英联邦国家设立的外交使节机构，相当于非英联邦国家的大使馆。
- c. “**加拿大汇丰银行**”是指加拿大汇丰银行及其附属机构。
- d. “**中国汇丰**”是指汇丰银行（中国）有限公司。
- e. “**计划**”是指“国际留学生计划”（SPP&SDS）。
- f. “**SPP**”是指“学生伙伴计划”，详见[www.cic.gc.ca/english/pdf/kits/forms/imm5843e.pdf](http://www.cic.gc.ca/english/pdf/kits/forms/imm5843e.pdf)。
- g. “**SDS**”是指“学习直入计划”，详见[www.cic.gc.ca/english/pdf/kits/forms/imm5843e.pdf](http://www.cic.gc.ca/english/pdf/kits/forms/imm5843e.pdf)。
- h. “**计划费**”是指计划收取的\$200加元行政费和\$100加元附加押金，以支付任何向您支票账户收取的费用（详列于[服务收费小册子](#)）。“计划费”必须与\$10,000加元本金同时由您的中国汇丰账户以电汇汇出。\$100加元附加押金的任何未使用部分，将继续存放于您的支票账户，而您在加拿大开设GIC后，便可以使用该款项。
- i. “**退出计划申请表**”是指供客户提供所需资料以办理申请退出计划的表格。

## 2. 退出计划的政策和程序

### a. 条款

您必须符合以下要求，我们才会处理您的退出计划申请：

- (i) 您的学生签证申请被拒绝；或
- (ii) 您从参与SPP/SDS的大学/学院退学。

想提出退出计划申请，您必须以电邮发送以下文件给加拿大汇丰：

- (i) 加拿大大使馆提供给申请人的拒签或撤消信件
- (ii) 填妥的“退出计划申请表”

### b. 程序

- (i) 由加拿大汇丰收到正确填妥的退出计划申请表当天起计，申请退出计划的程序可能会长达8星期。如果递交的文件需要更正，将会延误申请退出计划的程序。
- (ii) 您必须填妥国际留学生计划的“退出计划申请表”和签名。填妥的表格加上上文所述的文件，必须发送到 [isp\\_sppsds@hsbc.ca](mailto:isp_sppsds@hsbc.ca)。电子邮件的主题为：国际留学生计划退出计划申请。
- (iii) 加拿大汇丰银行确认您的退出计划申请符合资格之后，便会退回款项和关闭相关账户。  
注：退回的款项将会存入您原先汇出款项的中国汇丰账户。
- (iv) 您必须负责支付与申请退出计划相关的额外费用（即电汇费）。有关由加拿大电汇款项的费用，请上网到 [hsbc.ca/documents](http://hsbc.ca/documents) 阅览 [服务收费小册子](#)。

**3. 修改。** 汇丰只需提前3个月通知，便有权随时修改、延长或取消“退出计划政策”。

**4. 终止计划的权利。** 加拿大汇丰银行只需提前6个月通知，便有权随时终止“国际留学生计划”，或更改任何或全部条款；并可拒绝或终止任何个人参与该计划。

5. 如果您对申请退出计划的程序有任何疑问，请发电邮至 [isp\\_sppsds@hsbc.ca](mailto:isp_sppsds@hsbc.ca) 与我们联系。

中文译本仅供参考。如有差异，一切以英文原文为准。

我确认已经阅读并同意以上条款。

---

签名

---

日期